
Gjennomført dato: mandag 23. oktober 2023

1. Trinn 2. Trinn 3. Trinn 4. Trinn 5. Trinn 6. Trinn 7. Trinn 17. mai komite Skolens representant
Magne Lunde (H) 0 John-Fredrik Clausen (L) 0 Lene Hjorteset Reed (H) Dounia Boukhari (H) Inger Lise Tangen (K) 0 0

0 0 0 Christine Lygre Enes (V) 0 Nicola Walker (V) 0 0 0
Møteleder John-Fredrik Clausen 0
Referent John-Fredrik Clausen 0
Sak nr.

Innkalling/Saksliste

Valg av referent

23/24-012

23/24-013

23/24-018

23/24-019

23/24-021

23/24-024

23/24-026

23/24-027

23/24-028

23/24-029

23/24-030

Referat utarbeidet av: John-Fredrik Clausen søndag 29. oktober 2023

Referat FAU møte Seljedalen skole

Ikke valgt, møteleder gjennomfører dette ut fra saksgjennomgang.

Ingen innsigelser til innkalling og saksliste. Denne er godkjent

Deltakere:

Annet
Ingen saker kom inn til dette

Neste møte
Neste møte ble besluttet avholdt Onsdag 29.11.23 kl. 18-19.30.

Rydding av FAU-bod
Gjennomføres etter neste FAU-møte. Omfang er ukjent, så om vi ikke blir ferdig, får vi ta en økt senere også. Vi hadde en runde i boden etter sist møte. Det er mange bokser uten lokk, og mange av lokkene kan ikke låses 

på plass. Det er gjort forsøk på å stenge lokk med gaffateip. John-Fredrik kjøper inn plastbokser med skikkelige lokk i forkant.

Møllergården, utrygg skolevei.
Christine Lygre Enes sjekker med eier av Møllergården 25 om barna kan bruke trapp via dennes eiendom som skolevei.

Tilgang til Google disk
Det er besluttet at alle, både vara og hovedrepresentanter skal ha tilgang til alt som er delt, også tidligere FAU. Det må påpekes at vi ikke har kontroll på hvilken informasjon som er lagret av tidligere FAU, og at noen må 

ta en runde å vurdere mtp. GDPR. Ingen skal publisere noe fra disse mappene på egenhånd utenfor FAU uten godkjenning på forhånd.

Gjennomgang av skoleruten
SFO er stengt mandag 30.12.24. Dette synes vi ikke er rimelig. Vår innstilling er at dette endres, og at det er åpent denne dagen.

Overføring foretaksregisteret:
Signering av nødvendige dokumenter til Brønnøysund gjennomføres på møte 27.09.23. Vi beholder dette punktet på sakslisten til godkjenning foreligger.

Saken er "under behandling" i foretaksregisteret.

Hjertesone og parkeringsutfordring på skolen
Nicola skaffet reflekser fra natteravner, dette er levert rektors kontor. Skolen står selv for gåaksjon, FAU har ikke noe med arrangement av dette. Aksjon 1: Be om at skolen informerer om hjertesone og 

parkeringsproblematikk i ukeplanene. 
Vi vurerer ytterliggere tiltak for å holde oppe trykket på dette utover høsten/vinteren.Sokkedans

Påmelding settes til 20 kr, eller vurderes opp mot forventet økonomi/kostnad. Endelig dato og andre detaljer besluttes på FAU-møte i november.

Økonomi FAU. 
Sette opp en plan for gjennomgang av FAUs midler. Kasserer forventes IKKE å kunne besvare dette til møte i september, da hun enda ikke har adgang til kassen. Sak settes på hold til Brønnøysund er ferdig med sin 

saksbehandling og styring formelt er overført til nytt styre.

Økonomi 17 mai. 
Kasserer må få oversikt over resultatet fra 2022. Samme som i sak 23/24-010 forventes det ikke svar på dette i september. Sak settes på hold til Brønnøysund er ferdig med sin saksbehandling og styring formelt er 

overført til nytt styre.


